
A polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámoló. 
   
Sallai Mihály polgármester:  
– Július 5-én megkezdődött a Caterpillar kotró-rakodógép javítása. A 
differenciálműben lévő fogaskerekeket és a hozzá kapcsolódó alkatrészeket 
kellett kicserélni, valamint az ún. királycsapszeg körüli alkatrészeket, melyek az 
első tengely meghajtásáért a felelősek.  
– Július 7-én aláírásra került a kivitelezővel a víztorony villanyellátásnak 
kivitelezői szerződése.  
– Július 10-én megérkezett az önkormányzat számlájára a Lechner 
Tudásközpont Nonprofit Zrt. pályázatán a településszerkezeti terv elkészítésére 
elnyert 3.000.000 ,- Ft.  
– Július 11-én Baboth Dóra művelődésszervező sikeres módszertani vizsgát tett 
bútorfestés oktatásból, hamarosan ilyen irányú tanfolyam indul.  
– Ugyanezen a napon ismeretlenek kitördelték a belmajori terület földmérési 
jeleit, ami miatt újra ki kellett méretni egy területrészt.  
– Ugyanezen a napon az önkormányzat traktorával gréderrel meghúzta a 
szőlőhegyi utakat.  
– Július 12-én aláírásra került a kivitelezővel a Rigó utca aszfaltozására a 
szerződés.  
– Július 13-án ismeretlenek újra megrongálták a szőlőhegy alatti buszmegálló 
pavilonját, a károkozást az önkormányzat dolgozói kijavították. 
– Ugyanezen a napon sikeresen átment a műszaki vizsgán az önkormányzat 
GLD-514 forgalmirendszámú kisáru szállítója, ami így újabb 2 évig használatban 
tud maradni.  
– Ugyanezen a napon véglegessé vált az óvodabővítés építési engedélye.  
– Július 14-18. között került megrendezésre az önkormányzati gyermektábor 27 
gyermek részvételével. Ezúton is köszöni a képviselő-testület támogatását, 
valamint Matla Beáta Katalin köztisztviselő és Baboth Dóra művelődésszervező    
áldozatos munkáját. 
– Július 17-én kigyulladt a tarló aratás közben az Arany János utca folytatásában. 
A hatóságok nagy erőkkel vonultak a helyszínre és eloltották a tüzet.  
– Július 20-án búcsi gyermekek, pedagógusok és a lelkész úr látogattak Zámolyra, 
akiket budapesti kadétokkal együtt Weimper Zoltán képviselő kalauzolt el a 
magtárban és a temetőben. Ezúton is köszöni képviselő úr szerepvállalását. 
– Ugyanezen a napon véradás volt a művelődési házban, melyen 32 véradó vett 
részt.  
– Ugyanezen a napon a Szent István Király Múzeum megküldte az új 
településszerkezeti tervhez szükséges hatástanulmányát.  
– Július 21-én Nagyné Méhes Mónika képviselő megcsináltatta a „Szerelem-park” 
dekorációját. Köszöni a munkát. 



– Július 22-én számos önkéntes segítségével elkezdődött a református 
gyülekezeti termek felújítása, melyeket szeptembertől az iskola tanteremként 
használ.  
– Július 23-án szintén számos önkéntes segítségével elkészültek a Tanárki Gábor 
alpolgármester kezdeményezéséből indult padok és asztalok a magtár mellé. 
Mindannyiuknak köszöni az áldozatos munkáját.  
 – Július 24-én a biztosító megtérítette a Milleniumi Parkban történt csőtörés víz-
elfolyási kárát 92.959,- Ft értékben.  
– Ugyanezen a napon Takács József képviselő újra lekaszálta a Rákóczi utcától a 
szőlőhegyig tartó útszakaszt. Köszöni a munkát.  
– Július 25-én a régi orvoslakásban évek óta folyamatos munkát adó gázbojler 
leszerelésre került és az önkormányzat dolgozói felszereltek 2 db villanybojlert 
mindösszesen 140.980, - Ft költséggel. A bojlerek a bérlők által fizetett 
áramhálózatra kerültek rákötésre.  
– Július 26-án Dosztály Csaba jegyző megszüntette a régi Takarékszövetkezet 
előtt lévő illegális járdaelkerítést.   
– Július 28-án érkezett az MVM-től egy közel 5.000 000,- Ft-os gázszámla azokra 
az épületekre, amelyeket nem is fűtöttünk a télen. A hivatal pénzügyes 
köztisztviselőjével sokat dolgoztak az ügyön és némileg sikerült redukálni az 
összeget. Azóta megérkezett az MVM következő évi ajánlata, mely 26,- Ft+ÁFA/ 
MJ összegről 9,- Ft-ra változik. Ez a változás talán lehetőséget ad arra, hogy 
visszatérjenek a gázfűtésre, bár mivel ez csak az energia ára, a 
rendszerhasználati díj torzíthatja a képet. Ki fogja számolni. 
– Augusztus 1-7. között megérkezett a szociális tűzifa, mely a műhely udvarán 
lett letárolva. A kérelmek beérkezését és elbírálását követően november 
hónapban lesz a kihordás.  
– Augusztus 2-án rendkívüli testületi ülés volt a védőnői költségmegosztás miatt.  
– Augusztus 8-án elkészült a sportpálya áramhálózatának 3 fázisura történő 
bővítése. A falunap közepén a 3x16A kevésnek bizonyult, gondolkodni kell a 
teljesítménynövelésen.  
– Ugyanezen a napon felderített tettesek eltulajdonították a Szép Ilonka Faluház 
ablakából a virágokat. A körzeti megbízott segítségével azokat visszaszerezte és 
eljárás indult az elkövetők ellen. 
– Augusztus 9-én az önkormányzat dolgozói elkezdték a Rigó utca földmunkáit. 
– Ugyanezen a napon Nagy Bence értesítette egy sérült gólyáról, amit 
madárkórházba szállított, de sajnos nem tudtak rajta segíteni.  
– Augusztus 10-13. között került megrendezésre a Zámolyi Napok 
rendezvénysorozat, melynek beszámolóját a képviselő-testület jelen ülésen 
tárgyalta.  
– Augusztus 19-én a Zámolyi Rege Egyesület szervezésében újra közös 
kenyérszentelés volt felvidéki testvértelepülésünkön. A delegációban szinte az 
összes társadalmi szervezet intézmény és egyház képviseltette magát. A 



buszköltséget az önkormányzat testvértelepülési keretéből finanszírozta 
130.000,- Ft értékben. Augusztus 20-án pedig Dr. Györgyi Viktor diakónus és 
Gunyits Ottó lelkipásztor vezetésével kenyérszentelés volt a Szent István 
Parkban. Mindkét liturgiára Simon Zoltán zámolyi pékmester – már évtizedes 
szokásának megfelelően – felajánlásként biztosította a 200-nál több cipót.  
– Augusztus 21-én tájékoztatta a lakosságot a KDV hulladékudvarainak 
működéséről.  
– Ugyanezen a napon Együttműködési megállapodást írt alá a Mosolygós 
Gyermekekért Egyesülettel a következő évi gyermeknap támogatását célzó 
Magyar Falus pályázathoz.  
– Ugyanezen a napon elkészült a víztorony áramellátása és a jelzőrendszer 
áttelepítése. Köszöni Takács József képviselő közreműködését.  
– Augusztus 22-én az önkormányzat dolgozói kihelyeztek egy 1 köbméteres 
tartályt a Móra utcai buszfordulóba a babafák locsolásának megsegítésére. 
Sajnos egy vicces polgártársunk kiengedte belőle az összes vizet, de a dolgozóink 
újratöltötték.   
– Augusztus 23-án egy utas rendőrt hívott a távolsági autóbusz 
gépkocsivezetőjére, ami miatt a járat hosszú időn át vesztegelt a megállóban. Az 
utasokat a kánikulára való tekintettel beengedte a faluházba. A kiérkező rendőr 
az utast mentővel a pszichiátriára vitette.  
– Ugyanezen a napon Dr. Busca Laura Gabriella fogorvos tájékoztatta, hogy 
értékesíteni kívánja a praxist. Az átmeneti időszakban majd a praxis átvételét 
követően is Dr. Bóna Anett fogja ellátni változatlan helyen és teljes rendelési 
időben.  
– Augusztus 24-én egyeztetés volt a településszerkezeti tervről. Szeptember 
végére tervezhető a lakossági fórum, melyet össze lehetne kötni a 
közmeghallgatással.  
– Augusztus 28-án rendkívüli ülést tartott a képviselő-testület, melyen 
módosította a szociális rendeletét, főleg az iskolakezdési támogatás szélesebb 
igénybevételi lehetőségének érdekében.  
– Augusztus 29-én közzétételre került az iskolakezdési támogatás hirdetménye.  
– Augusztus 31-én a kivitelező elvégezte a Rigó utca aszfaltozását, az utána 
következő napokban a kísérőmunkálatokat is elvégzik.  
– Ugyanezen a napon az önkormányzat dolgozói végeztek az utcanév táblák 
kihelyezésével. A katasztrófavédelem felhívására fel kell szólítani a lakosságot 
is a házszámtáblák kötelező kihelyezésére.  
– Ugyanezen a napon a Zámolyi Rege Egyesület pályázatot nyújtott be a Magyar 
Falu Program keretében a Csoóri Sándor Művelődési Ház mosdóinak teljes 
felújítása, előterének, kistermének, folyosóinak burkolatcseréje és festése 
érdekében 7.000.000,- Ft értékben.  
– Ugyanezen a napon megkezdte felmentési idejét a hivatal nyugdíjba menő 
műszaki előadója. 



– Jankyné Kővári Csilla iskolaigazgató közbenjárására Csákvárról ingyenesen 
kap az önkormányzat 800 m2 műfüvet, melyből a régi játszótérre tervez 
műfüves kispályát kialakítani jövő év tavaszán. Az alapokat szakemberekkel 
kell majd megcsináltatni. 
– Rágalmazás és becsületsértés vádjával feljelentést tett egy a napokban a 
közösségi médiában közzétett  valótlan tartalmú bejegyzés miatt. 
– Júliusban 3 nap, augusztusban 3 nap szabadságon volt.  
– A képviselő-testület július 5-i zárt ülésén egy képviselő köztartozásmentes 
adatbázisban való szereplését tárgyalta és döntött a kitüntető címekről.  
– A beszámoló elkészítése után született döntés arról, hogy a nyugdíjba menő 
kolleganő helyett október 1-jétől Egriné Csuhaj Melinda lesz az új műszaki 
ügyintéző.  
    
Tanárki Gábor alpolgármester: Nagyon örül a műfüves pályának. Korábban 
döntött a testület a labdafogó háló megépítéséről, de akkor ezt a pálya elkészülte 
után javasolja elkészíteni. 
 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 7 (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
159/2023. (IX. 6.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 
beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
 


